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El Sr. Zaragozà diu que seria una inversió aproximada de 
sis cents mil euros i es perd per la mala política de l’equip 
de govern, i que va ser el grup popular qui va demanar 
l’informe sobre la teulada.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Zaragozà és un demagog, 
perquè l’Ajuntament mai ha renunciat a res, i no hi cap 
escrit de la Conselleria que diga que s’anaven a comen-
çar les obres de l’escola. Que com la Conselleria no feia 
res per la reforma de les escoles seria  l’Ajuntament el qui 
les faria, perquè volem una escola digna i fins ara, aquest 
Ajuntament,  ha acceptat totes les subvencions que li 
han atorgat. Que per escrit, la Conselleria d’Educació, 
mai ens ha contestat a cap pregunta que li hem fet sobre 
les obres de l’escola.

El Sr. Viol vol puntualitzar que l’informe de l’arquitecte 
sobre la teulada el grup popular també el va demanar i 
l’equip de govern va ordenar que es fera.

El Sr. Zaragozà pregunta si s’ha demanat a CIEGSA 

La Sra. Montull diu que si, en reiterades ocasions, i que 
no hem rebut contestació.

La Sra. Orient diu  que en el pla “Creaescola” estava con-
templat.

La Sra. Montull diu que no han  fet ni el projecte.

El Sr. Alcalde diu que aquest assumpte no podia esperar 
més.

El Sr. Viol diu que a l’any 2004 la Sra. Orient va dir que 
havia vist el projecte i que farien l’obra i que vist com han 
anat les coses  han perdut tota la credibilitat.

La Sra. Orient diu que a l’acta del consell escolar es va 
dir que estava en marxa i que hi havia una petició de 
L’AMPA perquè s’eixamplara i que es va endarrerir.

La Sra. Montull Rodrigo diu que ha fet una estudi sobre 
este problema, i llig:

Bé, respecte al tema de l’escola, del que quasi ja podem 
escriure un llibre, vull analitzar l’últim apartat del DIARIO 
DE LES COVES repartit pel Partit Popular la passada set-
mana. Perque és FORT, MOLT FORT. No només esta 
noticia sinó tot el DIARI. Però jo em centraré en esta no-
ticia concreta, deixant a part, per exemple, el tema del 
Centre de Dia, per que crec que no val la pena ja tornar a 
parlar d’esta qüestió després de tot lo parlat, escrit i fet, 
conegut per tots vostés.

En quant a la noticia del Col·legi, comença dient: EL PAR-
TIDO POPULAR DE LES COVES, ANTE LA INNACCIÓN 
DEL EQUIPO DE GOBIERNO DE JUNTS PEL NOSTRE 
POBLE, SE HA ENTREVISTADO CON LA CONSELLERIA 
DE EDUCACIÓN PARA TRASLADARLES LAS CONCLU-
SIONES DEL INFORME TECNICO MUNICIPAL SOBRE 

EL ESTADO DE LAS ANTIGUAS AULAS DE LA ESCUE-
LA MUNICIPAL. 

Primera mentida: INNACCIÓN DEL EQUIPO DE GOBI-
ERNO. Si voleu tornaré a llegir la cronologia de totes i 
cadascuna de les reunions que ha mantingut este equip 
de govern de JNP amb els representants de la Conselle-
ria d’Educació des de l’any 2007 i la recepció i remesa 
de documentació entre l’Ajuntament i Conselleria també 
durant este període. Però com que ja ho fet en  altres 
ocasions, estalviaré este malson als veïns i veïnes que 
estan ací presents i als que ho visualitzaran posterior-
ment  a Vinromà Tv. Hem remet, per exemple al Plenari 
de gener de 2009, o al del mes de juliol del mateix any. O 
també al de setembre de 2009. Els seguidors dels plens 
que tenen lloc en esta sala durant els últims anys conei-
xen perfectament totes i cadascuna de les gestions que 
s’han dut a terme per este equip de govern, no només 
els pares i mares dels xiquets d’escola a qui afecte més 
de prop, sinó tots els veïns i veïnes de les Coves, son co-
neixedors a hores d’ara de la problemàtica del tema de 
les obres de la part vella de l’Escola i dels fets que s’han 
anat succeint al llarg dels anys. No sols consten i es po-
den consultar en les actes del plens de l’Ajuntament, sinó 
també en les Actes dels Consells Escolars des de l’any 
2004 fins ara, i en les actes de les Assembles de l’AMPA 
de les mateixes dates. I totes i cadascuna de les nostres 
gestions estan documentades per la nostra part, no aixi-
na per part de la Conselleria que té poca afició a plasmar 
les seues decisions i afirmacions en un paper. 

Jo em pregunte que hauran  pensat els pares i mares 
dels alumnes del nostre Centre, davant d’esta rotunda 
afirmació : INNACCIÓN DEL EQUIPO DE GOBIERNO. 
Serie molt interessant conéixer l’opinió dels esmentats 
pares i mares que han estat seguint tot este procés que 
ens ha portat a prendre la decisió que s’ha tractat en el 
punt tercer d’este plenari.

Continuem en l’anàlisi: El PP SE HA ENTREVISTADO 
CON LA CONSELLERIA DE EDUCACIÓN PARA TRAS-
LADARLES LAS CONCLUSIONES DEL INFORME TÉC-
NICO MUNICIPAL SOBRE EL ESTADO DE LAS ANTI-
GUAS AULAS DE LA ESCUELA MUNICIPAL.


